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                                                                 ZÁPISNICA 

zo 6. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, konaného 

dňa  27. marca 2019 v Brezne 

 

Prítomní   

Volebný obvod č. 1  
Mgr.JUHANIAK Martin, Ing. arch KRÁLIK Ján, Mgr. BARANČOK Andrej, OBERNAUER 

Július, Mgr. AMBROS Pavel, Ing. Arch. KUPEC Pavol, Ing. BARAN Miroslav,  

 

Volebný obvod č. 2   
PhDr. DZURMANOVÁ Petra, MUDr. IANECSKO Stefan Arin, PALOVČÍK Milan, MARUŠKIN 

Ján, Bc. ŠTUGNEROVÁ Ľubica MA., Ing. STRMEŇ Vladimír   

 

Volebný obvod č. 3   
Mgr. STRUHÁR Daniel, Ing. RIDZOŇ Martin,  PhD., Ing. FAŠANG Miroslav, Mgr.  

SKAČANOVÁ Eva,  TOKÁR Jozef, SCHMIDT Róbert 

 

Volebný obvod č. 4   
MARCINEK Martin  

 

Ospravedlnení:  
Ing. HAŠAN Milan 

 

Rokovanie viedol: 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

 

 

 

Bod č. 1 - Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, kolegyne, kolegovia, začali by sme, aby sme potom 

prešli aj k pracovnému rokovaniu, ktoré bude nasledovať. Vážené poslankyne, vážení poslanci, v 

súlade s paragrafom 13, odsek 4, písmeno A zákona číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov otváram šieste pracovné Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna v tomto volebnom období. Nevyrušuj, prosím ťa. Dnešné Zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením paragrafu 12, odsek 1 Zákona o obecnom 

Číslo spisu Brezno 
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zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 21 

poslancov je prítomných koľko? Tak ste to určite zle spočítali. 18 poslancov, preto vyhlasujem 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Dovoľte mi, 

aby som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov 

Mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostku Mestského úradu 

Brezno, aj ako všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

týmto považujem Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené. 
 

 

Bod č. 2 - Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme ku skúške hlasovacieho zariadenia.  

Poprosím hlasovanie ZA. Ďakujem. Hlasovanie PROTI. Evka, prosím ťa, ďakujem. Hlasovanie 

ZDRŽAL SA. Ďakujem. 
 

 

Bod č. 3 - Procedurálne otázky 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme ďalej k procedurálnym otázkam. K 

schváleniu programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou 

alebo elektronickou komunikáciou v programe. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k 

navrhovanému programu? Ak nie, dávam hlasovať, kto je za, aby sa  dnešné zasadnutie riadilo 

programom tak, ako vám bol zaslaný? Kto je za? 

 

Hlasovanie: Ďakujem. Konštatujem, že program bol schválený jednohlasne. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na 

prerokúvané správy odporúčam Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán 

poslanec Barančok, pán poslanec Strmeň a pán poslanec Palovčík. Má niekto z poslancov 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Ak nie, dávam hlasovať, aby návrhová komisia pracovala 

v uvedenom zložení. 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 za.  

 

Členovia komisie zaujali už vyhradené miesto. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva pána poslanca Fašanga a pána poslanca Barana. 

Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem Veroniku 

Horváthovú, pracovníčku odboru majetkoprávneho. Prešli by sme k bodom rokovania. 
 

 

Bod č. 4 -  Zmena organizačnej štruktúry mestskej polície mesta Brezna 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pod bodom 4 máme Zmenu organizačnej štruktúry 

mestskej polície. Predkladám ja, spracoval odbor právny a majetkový mestského úradu. Riadeným 

povereným zástupcom primátora magistrom Martinom Juhaniakom. Ako predkladateľ, aj keď sme 

to už mali na pracovnom zasadnutí, vysvetlím návrh zmeny. Ide o návrh zmeny organizačnej 

štruktúry, kde v podstate bude znížený stav mestskej polície o deväť policajtov s tým, že bude 

organizácia pracovného času zmenená zo súčasných dvadsaťštyri hodín a sedem dní v týždni a v 

štruktúre od pondelka do štvrtku šestnásť hodín, to znamená od šiestej do desiatej hodiny, od šiestej 



hodiny rannej do desiatej hodiny večer. Piatky a soboty 24-hodinové zmeny a v nedeľu sme počítali 

osemhodinovú zmenu. Pri tomto všetkom by bola rezerva v rámci desiatich policajtov, ktorí majú 

portfólio štyristo hodín. Možnosť teda štyristo hodín odpracovať týždenne, ešte stoštyridsať hodín, 

čo považujeme za potrebné vzhľadom na dovolenky, PN-ky a ďalšie náležitosti, ktoré vyplývajú z 

pracovného pomeru. Celková úspora z navrhovanej zmeny alebo predpoklad úspory je približne 

dvestotisíc euro vzhľadom na legislatívne zmeny vyplývajúce aj zo Zákonníka práce je možno 

odhadovať, že táto úspora bude ešte vyššia s tým, že sme v podstate všetky tie ďalšie dôvody, ktoré 

nás k tomuto kroku viedli, sa bavili na pracovnom stretnutí. My sme ešte, treba povedať, mali za 

obdobu tohto modelu model, ktorý funguje v meste Snina. Tam funguje osem policajtov. V podstate 

pri návšteve nám bolo viackrát prízvukované, že s týmto modelom nemajú absolútne žiadny 

problém. Je to porovnateľné mesto s naším mestom, keďže má približne 19.600 obyvateľov a 

približne aj taký istý počet, poviem, menšiny obyvateľov tak ako aj my, hej? Čiže naozaj sme 

hľadali mesto porovnateľné s nami. Tiež čo treba povedať, tak je to, že sme celú vec konzultovali aj 

so štátnou políciou, že či dôjde alebo teda respektíve, aký je názor alebo či by to bol problém z 

hľadiska udržania bezpečnosti na území mesta. Tam poviem na rovinu, problém nebol, ani nie je 

problém do budúcna, aby sme sa dohodli, ak bude potrebné vykrývať, poviem, nejaké problémové 

dni s hliadkami štátnej polície. Takže tá spolupráca je nastavená, myslím, doposiaľ dobre a  v tomto 

vravím zásadný problém nebol, čo bolo tiež pre nás podstatné v rámci toho rozhodovania. Čiže 

nešli sme len do nejakého ekonomického modelu, ale naozaj sme sa sústredili aj na tú prácu, aby 

efektivita v rámci tej činnosti mestskej polície bola zachovaná. Samozrejme, boli otázky, pardon, čo 

s pultom, čo s PCO-čkom, pultom centrálnej ochrany. Posledne sme sa bavili s pánom náčelníkom 

o tom, že ak teda je to možné, tak pult by sme radi zachovali. A pri akom modeli, tak to nejdem 

teraz rozprávať do detailov, ale samozrejme, ostal by pod mestskou políciou tak, ako doteraz. 

Museli by sme tam spraviť nejaké zmeny, ktoré budeme musieť vzhľadom na legislatívu robiť aj 

tak, pretože je viac než zrejmé aspoň z toho, čo sme naštudovali, že momentálne pult centrálnej 

ochrany bol zabezpečovaný v rozpore so zákonom, hej? A to je jednoducho fakt. Pretože nemáme 

na to vyškolených ľudí, nie sú na to vyzbrojení a tak ďalej a tak ďalej, aby takúto službu 

zabezpečovali v tých podmienkach a za tých... za toho stavu, ako tomu bolo doteraz. Ja si myslím, 

že zhruba som povedal všetko, ostatné veci, vravím, sme si prebrali aj na pracovnom sedení a čo sa 

týka tejto samotnej zmeny a tých podrobností, tak by som poprosil spracovateľa, pána zástupcu 

Juhaniaka, aby prešiel jednotlivé zmeny a objasnil vám ich tak, ako by mali byť ešte pozmenené v 

rámci schvaľovania tohto uznesenia. Nech sa páči. Zober si tento... 

 

Martin Juhaniak, zástupca primátora mesta Brezna: Môžem? Dobrý deň. Primátora doplním. 

Čo sa týka toho pultu, čo bola tá nosná téma, tak hlavne nám to ekonomicky nevychádzalo pri 

súčasnom modeli fungovania, kde sme mali v noci vždy trojčlennú hliadku, čo je náklad okolo 

stoštyridsaťtisíc ročne, kde návratnosť v rámci financií, čo sa týka pultu centralizovanej ochrany je 

dvadsaťosemtisíc. Takže ten finančný rozdiel si viete všetci jednoducho vypočítať, koľko nás stálo 

nie zabezpečovanie prioritne nášho majetku, ale majetku súkromných podnikateľských subjektov, 

ktorým sme poskytovali túto službu. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: 110.000 jednoducho je doplácané, hej. 

 

Martin Juhaniak, zástupca primátora mesta Brezna: Najpodstatnejšia je skutočne tá 

ekonomická stránka tohto. Potom, čo sa týka samotného materiálu, tu podotknem jednu skutočnosť, 

že vychádzal som pri jeho koncipovaní z ešte dnes platného organizačného poriadku mestskej 

polície, kde určité veci boli doplnené. A tie, čo sú doplnené, by som vám teraz uviedol. Čo sa týka 

bodu 2 postavenie, úlohy a spolupráca mestskej polície s inými orgánmi, tam v bode 2.2 písmeno C, 

bod 7 má presný súvis na úpravu pultu centralizovanej ochrany, kde mestská polícia, ak bude 

schválený tento organizačný poriadok, bude mať vymedzenie, že spolu pôsobiť s príslušnými 

útvarmi policajného zboru pri ochrane majetku, majetku občanov, majetku mesta, ako aj iného 

majetku v meste pred poškodením, zničením, stratou alebo pred zneužitím s využitím 



bezpečnostného kamerového systému a iných zabezpečovacích systémov tak, aby sme to mali 

potom do budúcna v poriadku. Ďalej v bode 2.3 Spolupráca mestskej polície s inými orgánmi. Tam 

vypustíme bod 3, ktorý sa tiež týka pultu centralizovanej ochrany. Ďalej som viac precizoval bod 3, 

ktorý sa týka organizácie a riadenia mestskej polície, oprávnení a povinností príslušníkov mestskej 

polície, kde tento bod má priamy súvis s pripravovanou organizačnou zmenou, kde v bode 3.1, bod 

1 mestskú políciu tvoria, máme definované, lebo v ešte dnes platnom organizačnom poriadku nie je 

definovaný počet pracovníkov mestskej polície. V minulosti sme to tak mali, ale v tom, čo je dnes 

platný, to tak nie je. Takže budeme mať konkrétne uvedené, že mestskú políciu tvoria náčelník 

mestskej polície, deväť príslušníkov mestskej polície, jeden samostatný odborný referent a referenti 

mestského kamerového systému, chráneného pracoviska, dielne. Potom tie ostatné majú už iba 

náväznosť na rozhodnutia Mestského zastupiteľstva týkajúcich sa vyčlenenia finančných 

prostriedkov na fungovanie a na režim mestskej polície ako takej. V ďalších článkoch som doplnil 

niektoré veci, ktoré tam podľa môjho názoru chýbali. Bližšie precizovanie toho, že kto môže byť 

príslušníkom mestskej polície, aké sú všeobecné povinnosti príslušníkov mestskej polície, aké sú 

denné povinnosti, aké sú povinnosti v rámci zverených zón alebo teda obvodov, ak to dám 

jednoducho. Čo je z môjho pohľadu podstatné doplnenie je to, že pri mestskej polícii mne tam 

chýbalo, mne tam chýbalo ustanovenie ohľadom kreovania pracovného pomeru pre príslušníkov 

mestskej polície, kde je zavedený systém telesných previerok, ktoré ako som sa dozvedel, boli 

naposledy pri prijímaných pracovníkov do roku 1995 aplikované. Od tohto obdobia po súčasnosť 

tento model s využitím testov fyzickej zdatnosti tak, ako to je pri štátnych policajtoch, aplikovaný 

nebol. Takže zakomponoval som to do tohto nového organizačného poriadku, respektíve do návrhu 

organizačného poriadku. Potom ďalej, čo sa týka pracovných vzťahov, je tam ešte aj doplnené vo 

vzťahu k náčelníkovi mestskej polície, kde je precizované to, aké podmienky náčelník má  spĺňať, 

náš pán náčelník ich spĺňa, ale kládol som si za povinnosť, aby sme to mali, lebo máme to napríklad 

obdobne aj pri organizačnom poriadku mestského úradu, takže by bolo fajn, keby je to aj tu. Potom 

čo sa týka výberového konania, sú uvedené obdobný postup ako pri prijímaní príslušníkov do 

štátnej polície, niečo obdobné bude vlastne aplikované aj u nás, kde primátor vykreuje komisiu, 

ktorá bude po úspešnom absolvovaní testov jednak pohovor, potom fyzická zdatnosť, slovenčina, aj 

o následné psychotesty, keďže všetci sú držitelia strelných zbraní, budú musieť aplikovať. Fyzická 

zdatnosť je overovaná štandardne, čo sa týka zhyby, skok, sed-ľah, beh na päťdesiat minút, beh na 

dvanásť minút, poprípade plavecké testy. K tejto činnosti po uzatvorení pracovného pomeru majú, 

samozrejme, uchádzači, to je ustanovenie ešte z platného organizačného poriadku, povinnosť 

absolvovať, respektíve doplniť si špecializované vzdelanie v rámci Policajného zboru Slovenskej 

republiky, kde musia absolvovať prípravu tuším štyristodvadsať hodín. Ak toto úspešne uchádzači 

absolvujú, je im pracovná doba z limitu na dobu určitú, je potom ďalej menená na pracovnú dobu 

na... teda na pracovný pomer na dobu neurčitú. Čo sa týka samotnej činnosti príslušníkov mestskej 

polície, tento organizačný poriadok zavádza aj hodnotenie činnosti príslušníkov mestskej polície, 

ktoré sa týka služobnej činnosti, vedomostnej činnosti, ďalej osobnej úrovne a fyzickej zdatnosti. 

To sú, si myslím, štandardné veci, ktoré príslušníci ozbrojených zložiek by dennodenne mali plniť a 

mali by aj spĺňať, takže v bodoch od bodu 5, kde máme pracovno-právne vzťahy mestskej polície, 

všetko toto ďalej je potom presne precizované. Čo sa týka bodu 5.8 – Overovanie fyzickej 

zdatnosti, máme bod 9, kde za predpokladu, že príslušník mestskej polície pri overovaní fyzickej 

zdatnosti v roku by bol vyhodnotený pri prvom kole ako nevyhovujúci, zavádza sa možnosť do 

troch mesiacov aplikovať, respektíve úspešne absolvovať opätovné testy fyzickej zdatnosti, ak by 

ani napriek tomu platný príslušník mestskej polície tieto testy fyzickej zdatnosti nebol schopný 

splniť, zakladá to ako dôvod na ukončenie pracovného pomeru. Čo sa týka ďalších ustanovení, je 

tam bližšie precizované podmienky pracovnej disciplíny, čo musia spĺňať, plus sú tam zavedené aj 

podmienky, čo sa týka tých bežných denných povinností, ktoré majú v opisoch pracovných činností, 

ale takýmto spôsobom, keby aj opisy nie sú, tak by boli presne precizované potom v organizačnom 

poriadku. K jednoduchej úprave ešte dôjde v bode 5.10 – Porušenie pracovnej disciplíny, kde pod 

bodom 3 písmeno D pisárska chyba, ostalo číslo starého zákona o ochrane osobných údajov, tak 

toto bude potrebné zmeniť na platné číslo 18/2018 v súvislosti s právnou úpravou na úseku ochrany 



osobných údajov. A potom ešte navrhujem v rámci tohto materiálu vypustiť bod 6.3, čo sa týka 

zaraďovania príslušníkov mestskej polície a zamestnancov mestskej polície, pretože tu máme 

fakticky upravenú právnu úpravu, ktorá je priamo upravovaná v Zákonníku práce a v Zákone o 

výkone prác vo verejnom záujme. Tým pádom nie je dôvod, aby sme to mali bližšie precizované v 

organizačnom poriadku. Platnosť a účinnosť v materiáloch vám predložených je nastavená k 

01.04.2019, ale aby to technicky všetko bolo v poriadku, navrhujem, aby platnosť ostala dňom 

podpísania a účinnosť, aby nadobudol organizačný poriadok od 15. apríla tohto roku. Potom k 

úprave došlo v rámci príloh. Príloh pri platnom organizačnom poriadku je 5, aj v tomto je 5. Avšak 

mení sa príloha číslo 5, ktorá bola týkajúca sa smernice o PCO, nemusí to byť smernica o PCO 

schvaľovaná v rámci organizačného poriadku, ale smernica môže byť aj vnútroorganizačne 

schvaľovaná. Ak dôjde k nejakému... k nejakej úprave, čo sa týka funkčnosti pultu centralizovanej 

ochrany do budúcna, v prílohe číslo 1 týkajúce sa organizačnej schémy bola vypustená funkcia 

povereného zástupcu náčelníka mestskej polície, pretože v zmysle predkladaného materiálu 

povereného zástupcu mestskej polície môžeme určiť my v rámci schvaľovania na zastupiteľstve, ale 

zastupovanie náčelníka je fakticky aj dnes možné a neviem, či to teda tak, pán náčelník, máš, ale v 

zmysle poverenia. Pani prednostka to má tak, takže vlastne to by bola obdobná právna úprava, ako 

máme v rámci fungovania mestského úradu. Čo sa týka smerníc, tam nedošlo k žiadnym zmenám, 

len nechávam na preschválenie. Avšak pri smernici ohľadom držiteľov zbrojných... strelných zbraní 

bolo na poslednej strane bola tabuľka, v ktorej bol vlastne zoznam príslušníkov mestskej polície aj s 

číslami zbrojných preukazov. To pokladám, že nie je vhodné, aby to bolo v rámci smernice 

vyplnené, lebo ono to má fakticky funkciu administratívnej pomôcky pre náčelníka mestskej polície 

a táto tabuľka, ak to tak nazvem, tak bude k dispozícii na útvare, teda na mestskej polícii a tam 

bude, ona bude  pravidelne aktualizovaná podľa toho, ak by náhodou došlo k zmene pri 

jednotlivých príslušníkoch mestskej polície. A príloha číslo 5 je nahradená teda novou prílohou a 

týka sa hodnotení, teda tých limitov pre bodové hodnotenie fyzickej zdatnosti či už príslušníkov 

mužov, žien, ale aj príslušníkov, ktorí sú vo veku nad 50 rokov. Je upravené v rámci predkladaného 

návrhu, že pri príslušníkoch mestskej polície, ktorí sú vo veku nad 50 rokov, limity, ktoré sú 

stanovené v tabuľkách, na nich sa nevzťahujú, avšak testy splniť musia. To znamená, ak treba 

odbehnúť 12 minút, tak treba odbehnúť 12 minút. Ak si zvolí plávanie na sto metrov, tak je 

potrebné, aby príslušník bol schopný a spôsobilý tieto športové disciplíny, ak to tak nazvem, 

vykonať a splniť. Toľko k predkladanému návrhu. Nech sa páči, pán primátor. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Treba povedať ešte, že ja som sa s príslušníkmi mestskej 

polície stretol v utorok ráno o šiestej sme mali poradu. Uvedené som im, samozrejme, oboznámil 

pred tým, ako máme dnešné rokovanie. Takže v podstate boli oboznámení o tom, čo dnes budeme 

schvaľovať a ostatné, si myslím, že bolo dosť podrobne vysvetlené mimo ešte aj toho pracovného 

sedenia, ktoré sme mali pred tým. Dobre. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. 

Ako prvý do rozpravy pán poslanec Barančok, nech sa páči. 

 

Andrej Barančok, poslanec: Ďakujem pekne. Ja som aj s pánom predkladateľom dneska 

telefonoval, ja by som len chcel jeden administratívny doplnok. V bode 4.2 zmeny a rozdelenie 

územia mesta do obdovod na účely plnenia úloh JMP,  bod 9 zóna číslo 4 doplniť ulicu Krčulovú, 

nakoľko zjavne prepisovaním sa stala čisto administratívna chyba a tá ulica sa nikde nenachádza. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ktoré číslo? 

 

Andrej Barančok, poslanec: Ja ti to aj odovzdám celé. 

 

Martin Juhaniak, zástupca primátora mesta Brezna: To by som poprosil aj pána náčelníka 

potom k tomu, nech sa vyjadrí... 

 

Andrej Barančok, poslanec: To je čisto, sú tam všetky ulice, len táto ulica nikde nie je. 



 

Martin Juhaniak, zástupca primátora mesta Brezna: Dobre. Administratívny návrh.. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Jedna ulica. Dobre. Ďalej pani poslankyňa Dzurmanová, 

nech sa páči. 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Ďakujem pekne. No, nevedela som, že to bude súčasťou 

pracovného stretnutia, ktoré bolo. Takže ak niekoho budem nudiť, ak o tom väčšina viete, tak 

vydržte. Mám niekoľko otázok. Čo sa týka PCO-čka, v prípade, že vieme, že máme naše tie, aj ste 

to hovorili, že naše niektoré objekty napojené, ak nie všetky v podstate. Ako to bude cez víkend 

alebo podobne. Má povinnosť teda štátna polícia, keďže je to prepojené, že prídu? Ako je to všetko 

v poriadku? 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Budeme spolupracovať so štátnou, sme sa dohodli, 

políciou. 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Áno, ale teda budú aj zmluvne dojednané tie... 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Samozrejme... 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Že majú povinnosť teda prísť? 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Musia byť zmluvne, musia byť zmluvne. My ak budeme 

držať PCO-čko ďalej, tak musíme mať zazmluvnené 24 hodín službu, jasné. 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Áno, dobre. Potom sa chcem spýtať, ako ste prišli k tým časom, 

hej? Aj nedeľa, že osem hodín a podobne. Sú nejaké štatistiky, podľa ktorých sú toto najhoršie 

alebo dôležité práve v týchto časoch zabezpečiť to, aby boli tie služby? Lebo však myslím si, že aj 

to je veľmi dôležité zdôvodniť. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno ako však, my sme vychádzali z toho modelu, ktorý 

funguje v Snine, to bola prvá vec. Druhá vec, že my sme ho ešte doplnili, lebo oni nemajú 

dvadsaťštyrihodinovku ani v jeden deň, čiže aj piatky a soboty mali šestnástky. Alebo do 23. Do 22 

soboty. My sme si povedali, že keďže piatok a sobota sú proste tie také dni, kedy ľudia najviac idú 

vonku a je aj najviac podnetov, čo sa týka nejakých, poviem výtržností a podobne. Hlavne vo 

vzťahu k verejnému poriadku. Tak z toho dôvodu sme si povedali, že tu by mala byť 

dvadsaťštvorka. A nedeľa, keďže je poviem, ten kľudnejší deň, tak tam hlavne, keď je ten pohyb 

ľudí, poviem v doobedných hodinách, tak tam by sme dali osemhodinovú zmenu. Čiže podľa tohto 

sme sa rozhodovali. Hovorím, ten model v Snine bol zúžený oproti tomu, čo sme... čo navrhujeme 

my. Samozrejme, s týmto je ešte možné pracovať. Nemusí to byť dané tak, ako som povedal. Ja 

som povedal nejaký nástrel. Ak z okolností vyplynie, poviem, že treba niekde doplniť alebo 

poviem, niekde môžeme ubrať, tak sa s tým dá pracovať, pretože pri desiatich príslušníkoch, ako 

som povedal, je do týždňa 400-hodinový pracovný čas. Ak by bol rozvrhnutý takým spôsobom, ako 

som povedal, teda od toho pondelku-štvrtku, piatok-sobota a nedeľa takým spôsobom, ako som 

hovoril, tak je to 260 hodín, áno? Čiže stále je tam tých 140 hodín nejaká rezerva, s ktorou sa dá 

pracovať. Treba povedať ešte, že máme schválených desať ľudí, čo sa týka občianskych hliadok, 

miestnych občianskych hliadok, čiže budeme pracovať aj s týmto číslom na tri roky, lebo mali sme 

schválených, to viete, šiestich, teraz nám schválilo ministerstvo životného... alebo úrad 

splnomocnenca vlády ďalších dvestoštyridsaťtisíc eur na ďalších štyroch ľudí, čiže budeme ich mať 

po najnovšom desať, nie šesť ako doteraz. Takže budeme určite pracovať aj s týmto... 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: A oni môžu len cez deň, hej? 



 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prosím? 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Oni môžu len cez deň? Aj nočné? 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie, oni môžu... mohli by aj nočné, nie? Nie je tam 

problém. Či nemôžu? Od 6 do 22. No, ale vravím, že s týmto vieme vždycky pracovať a 

kombinovať. Ale nemyslím si, že by to bolo potrebné vo vzťahu k službe mestskej polície, pretože 

ten čas, tých 400 hodín, aj keď samozrejme treba do toho započítať dovolenky, PN-ky a tak ďalej, 

tak je dostatočný na to, aby sa s ním dalo pracovať v rámci týždňa tak, ako budeme potrebovať. 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Ďakujem. Ešte jedna vec. Štátna polícia bude mať nejakú 

povinnosť zvýšiť tie nočné hliadky alebo teda nejako bude to zazmluvnené? Jedná sa mi o tie dni, 

keď tá nočná nebude, teda nočná služba zabezpečená... 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Mne je to jasné. Oni musia zabezpečovať tak či tak nočnú 

službu... 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Ja tomu rozumiem, ale... 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: My sme sa bavili o tom, ak by bolo potrebné, tak sa vieme, 

samozrejme, dohodnúť aj na tom, ale ako aj z ich skúseností, ten poviem príklad pondelok až 

štvrtok, to nie sú dni, kedy sú tie nejaké výraznejšie problémy. A treba povedať, že ak v noci 

veľakrát sú nejaké, poviem, delikty, tak sú na úrovni mnohokrát aj trestných činov, ale to je raz za 

čas, hej? Že nejaká závažná. V takých prípadoch by aj tak toto mala riešiť štátna polícia, aj čo sa 

týka priestupkov, treba povedať mnohých priestupkov, pretože naša mestská polícia by mala riešiť 

prípady porušenia našich VZN a to je podstatné, áno? Čiže ostatné priestupky aj na úrovni 

porušenia verejného poriadku by mala riešiť štátna polícia, pretože to spadá do ich vecnej aj 

miestnej príslušnosti. Toto je podstatné, hej? A toto sme veľa razy nerozlišovali, ale je to takto zo 

zákona. Čiže my by sme mali vykonávať tú činnosť, ktorú nám káže zákon. To znamená hlavne 

ochrana alebo jednoducho dozor nad tým, aby boli dodržiavané všeobecne záväzné nariadenia. 

 

Petra Dzurmanová, poslankyňa: Dobre, ďakujem pekne. 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prosím. Ešte niekto do rozpravy? Dobre. Ak nikto, tak 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

Andrej Barančok, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje 

organizačný poriadok Mestskej polície Brezno číslo p-03/2019. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy?  

 

Neuvedený: Môžem? 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Môžeš. 

 

Neuvedený: Aký je dôvod, že schvaľujeme /nezrozumiteľné/... 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie, nie je to v mojej kompetencii... 

 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 



 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, nie je to v mojej kompetencii. Čo sa týka 

organizačného poriadku mestskej polície, musíme vychádzať zo špecializovanej právnej úpravy a 

tým je Zákon o obecnej polícii, čiže tento zákon má prednosť pri posudzovaní pred zákonom o 

obecnom zriadení, ktorý hovorí o organizačnej štruktúre mestského úradu a čo sa týka 

zamestnanosti a podobne. Takže my sa musíme riadiť špecializovanou právnou úpravou a tým je 

práve tento zákon pre nás. Takže na toto sme si dali práve pozor, aby som ja neprekročil svoju 

právomoc a jednoducho, aby sme dodržali zákon z tohto pohľadu. Prosím. Čiže so zapracovaním 

pripomienok, s ktorými súhlasil predkladateľ aj spracovateľ. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Nech sa páči 

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 38/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 
 

Bod č. 5 -  Ukončenie Zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 5 a tým je Ukončenie Zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna a ďalej by sme pokračovali v pracovnom rokovaní. 

prestávka. 

 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD. v.r.                       Mgr. Zuzana Ďurišová v.r. 

           primátor mesta                                                            prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

 

 

             

 Ing. Miroslav Baran v.r.            Ing. Miroslav Fašang v.r.   

overovateľ zápisnice                                                         overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa  11.04..2019          

                          Veronika horváthová v.r.           

                                 zapisovateľka 


